

Title (en)

Loading ramp for an electric wheelchair.

Title (de)

Verladungsrampe für einen elektrischen Rollstuhl.

Title (fr)

Rampe pour fauteuil orthopédique électrique.

Publication

EP 0255457 A2 19880203 (FR)

Application

EP 87430028 A 19870630

Priority

- FR 8610237 A 19860707
- FR 8612822 A 19860908
- FR 8614165 A 19861006

Abstract (en)

The invention relates to a device kit consisting of three elements aiming at simplifying the method of controlling, loading and driving of electric wheelchairs, to which kit there is added, for the severely handicapped, a fourth device which is much more costly, entirely mechanised, and encompasses the functions of the three devices above. It consists of a traction device, a control key acting on the direction the advancing, the reversing and the immobilisation of the functioning, a platform for loading onto the vehicle of a dismountable mechanical stair module, a special trailer for towing transport with accessories protective covers and a special padlock to prevent the device from being borrowed by children as a plaything. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif Kit de trois éléments visant à simplifier le mode de commandes, de chargements et de tractation de fauteuils électriques auquel s'ajoute pour les plus handicapés un quatrième dispositif beaucoup plus onéreux, entièrement mécanisé, englobant les fonctions de trois dispositifs ci-dessus. Il est constitué d'un dispositif de tractage (1), d'une clef de commandes (3) agissante sur la direction, l'avance, l'arrière et l'immobilisation du fonctionnement, du pont de chargement sur véhicule d'un module démontable escalier mécanique, une remorque spéciale de transport tractable avec accessoires fourreaux de protection et cadenas (2) spécial pour éviter l'emprunt par des enfants, tel un jouet.

IPC 1-7

A61G 5/00; A61G 5/04

IPC 8 full level

A61G 3/06 (2006.01); **A61G 5/04** (2013.01)

CPC (source: EP)

A61G 3/061 (2013.01); **A61G 3/068** (2016.10); **A61G 5/04** (2013.01)

Cited by

CN103192915A; WO9301788A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0255457 A2 19880203; EP 0255457 A3 19890104; EP 0255457 B1 19910306; DE 3768363 D1 19910411

DOCDB simple family (application)

EP 87430028 A 19870630; DE 3768363 T 19870630